
 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN (artikel 40 Reglement van Orde) 
 

Indiener:  

Fractie CDA Bronckhorst 

Onderwerp:   

Milieupark aan De Eiken in Steenderen 

 

Het college wordt verzocht de volgende vragen te beantwoorden: 

 

1. Wat is de reden dat er gekozen is voor extra ondergrondse containers in 

Steenderen? 

Voor de afval- en grondstofinzameling in onze gemeente zijn ondergrondse verzamelcontainers 
inmiddels belangrijke voorzieningen geworden. In 2020 en 2021 zijn wij geconfronteerd met een flink 
aantal bijplaatsingen naast de ondergrondse verzamelcontainers. Op 11 maart 2022 hebben 
burgemeester en wethouders ingestemd met de aanpak van deze bijplaatsingen. Onderdeel van 
deze aanpak is het vergroten van de totale inzamelcapaciteit van de ondergrondse 
verzamelcontainers. De 1e fase, de uitbreiding van de capaciteit op bestaande locaties, is inmiddels 
afgerond. Wij bereiden nu de 2e fase, het plaatsen van ondergrondse containers op nieuwe locaties 
voor. 
 
In de wijk het Paradijs is er behoefte aan een verzamelcontainer voor PMD. Er staat 
verzamelcontainer voor restafval aan het begin van de Kastanjelaan. Het uitbreiden van deze locatie 
is helaas niet mogelijk door de aanwezigheid van kabels en leidingen in de ondergrond. 
 
Naast de locatie langs de Eiken in Steenderen maken ook  locaties langs de Groene Kruisstraat en 
Sarinkkamp in Hengelo en de Brinkerhof in Vorden deel uit van het voorgenomen aanwijsbesluit. 

 

2. Welke criteria zijn er in de gemeente Bronckhorst voor het kiezen/bepalen van een 

plaats van een milieupark/ondergrondse containers? 

Deze liggen vast in de “Nadere regels locaties inzamelvoorzieningen huishoudelijke 

afvalstoffen gemeente Bronckhorst”, zie bijlage 

 

 

3. Is er meer behoefte aan een milieuparkjes/ondergrondse containers in Steenderen en 

waar blijkt dat uit? 

Er is inderdaad behoefte aan meer capaciteit. In 2021 hebben wij hier onderzoek naar 

gedaan. Zie bijlage 

 

4. Heeft er onderzoek plaatsgevonden wat betreft de locatiekeuze? 

Ja, dit hebben wij samen met Circulus gedaan. Intern zijn de clusters Verkeer, Groen en 

Civiel hierbij betrokken geweest. 

 

5. Volgens welke criteria is er dan gekozen voor juist deze locatie? 

Andere mogelijke locaties zijn afgevallen ivm de aanwezigheid van kabels- en leidingen 

of om verkeerskundige redenen 

 

6. Als er meer behoeft aan containers in Steenderen is, welke andere plekken in 
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Steenderen zijn overwogen? 

In de wijk Paradijs is er behoefte aan uitbreiding met een ondergrondse PMD container.  

Dit doen wij ook langs de Prins Bernhardlaan. Daar kan de container op een bestaande 

locatie geplaatst worden. Om die reden is er voor die uitbreiding geen aanwijsbesluit 

nodig. 

 

7. Wat is nut en de noodzaak op deze plek? Wat zijn de uitkomsten van dit onderzoek 

en zo nee waarom is dit niet gedaan? 

Wij hebben voor deze plek gekozen omdat andere plekken in deze wijk niet geschikt zijn 

om eerder genoemde redenen 

 

8. Is er op enige wijze met direct omwonenden en de straat De Eiken contact geweest 

over mogelijke hinder van een milieupark/ondergrondse container op deze locatie? 

Participatie vooraf levert in de meeste situaties niet het gewenste resultaat: een locatie 

die door iedereen wordt gedragen. Om een afgewogen besluit te kunnen nemen in het 

algemeen belang is daarom gekozen voor het traject van inspraak. De inspraak kan de 

te nemen keuze dus nog beïnvloeden. 

 

9. Is er onderzoek verricht naar uitbreiding op de reeds bestaande locaties in 

Steenderen? Zo ja, wat zijn hiervan de uitkomsten? Zo nee, waarom is dit niet gedaan? 

Zoals al aangegeven plaatsen wij een PMD container bij de restafvalcontainer langs de 

Prins Bernhardlaan. Uitbreiding van het milieupark aan de Harmen Addinkstraat vinden 

wij niet gewenst. Dit is juist de locatie in Steenderen die de meeste problemen geeft. 

 

10. Is er een overzicht van brengpunten in Steenderen en is er een goede verspreiding 

door heel Steenderen? 

Op de website van Circulus en in de Afvalvrij app van Circulus zit een kaart met daarop 

alle beschikbare verzamelcontainers. Www.circulus.nl Door het plaatsen van de 

container aan de Eiken proberen wij juist een betere spreiding te krijgen om de overlast 

langs de Harmen Addinkstraat te beperken 

 

11. Is er een inschatting/onderzoek geweest naar de effecten van een deel plaatsing 

(overig restafval moet elders) op deze locatie? Zo ja, wat zijn de uitkomsten, zo niet 

waarom niet? 

Het had onze voorkeur om de locatie aan het begin van de Kastanjelaan uit te breiden. 

Dit was helaas om eerdere genoemde redenen niet mogelijk. In zijn algemeenheid zijn 

het de milieuparken met containers voor alle grondstofstomen de locaties die overlast 

geven. Wij krijgen nagenoeg geen klachten over de solocontainers voor restafval en 

PMD die verspreid over de wijken staan. 

 

Toelichting: 

Het college is voornmens een milieupark/ondergrondse containers te plaatsen aan De 

Eiken te Steenderen. Naar aanleiding van deze berichtgeving in het Contact, de 

aankondiging op de website en de reactie van inwoners heeft het CDA bovengenoemde 

vragen. 

 

 

Datum: 3 oktober 2022 

http://www.circulus.nl/


3 

 

 


